
Czekamy na Państwa telefony pod numerem (32) 230-84-51, 
w piątek od 11.30 do 13.30. A o czym informowali nas Czytelni-
cy podczas ubiegłego dyżuru?
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W sprawie chodnika przy ulicy 
Sobieskiego (fragment wzdłuż 
budynku Szkoły Podstawowej 
nr 9) skontaktowała się z nami 
pani Cecylia z Gliwic. - Ten od-
cinek chodnika znajduje się w 
koszmarnym stanie, nadaje 
się do kompletnego remontu 
– zauważa nasza Czytelniczka. 
Sprawę zgłosiliśmy w Zarzą-
dzie Dróg Miejskich. ■
- Ulica Architektów w Gliwicach 
powinna być drogą osiedlową 
– z taką uwagą zadzwoniła do 
nas pani Bożena. Zdaniem na-
szej rozmówczyni, obecnie, z 
powodu sporego natężenia ru-
chu, trudno jest przejść przez 
ulicę. Przyznanie ul. Architek-
tów statusu drogi osiedlowej, 
zmniejszyłoby prawdopodo-
bieństwo wypadku. ■
Wraz z nadejściem ciepłych 
miesięcy, rozpoczął się także 
sezon rowerowy. Do redakcji 
napłynęło sporo zgłoszeń od 
rowerzystów, narzekających 
na ogólny stan ścieżek rowe-
rowych w Gliwicach. - Ścieżki 

niestety nie są sprzątane, 
często leżą na nich odłamki 
szkła. W tym sezonie przebi-
łam już cztery dętki – żali się 
redakcji jedna z Czytelniczek. 
Natomiast nasi inni rozmówcy 
skarżyli się na pieszych, którzy 
zamiast po chodniku, chodzą 
po ścieżkach rowerowych.   ■

Pan Andrzej poskarżył się na 
odpady przy ulicy Chemicznej 
w Gliwicach. Nasz Czytelnik 
ma zastrzeżenia do pracy 
służb odpowiadających za czy-
stość w mieście. - Na trawniku 
przy ulicy Chemicznej leży peł-
no śmieci i butelek – informuje 
nas pan Andrzej.                ■

- Chciałbym zwrócić uwagę na 
brak chodników wzdłuż ulic Ło-
wickiej, Kurpiowskiej i Paska  
w Żernikach. Budowa chodni-
ków wzdłuż tych ulic nie po-
winna sprawić problemu, gdyż 
istnieje sporej szerokości pas 
trawy powstały po zasypaniu 
rowów odwadniających. Na 

tych ulicach panuje bardzo 
duży ruch, szczególnie w godzi-
nach 7.30 – 8.00 oraz 12.00 
– 14.30 – w czasie, kiedy spo-
ro rodziców odwozi swoje dzie-
ci do szkoły lub je stamtąd od-
biera. Obserwując codziennie 
ruch panujący na ulicach Ło-
wickiej, Kurpiowskiej i Paska, 
dochodzę, do przekonania, że 
wypadek jest tylko kwestią cza-
su - twierdzi pan Waldemar.  
Sprawa została przekazana 
Zarządowi Dróg Miejskich, cze-
kamy na odpowiedź. ■
Pan Jacek z Gliwic proponuje 
wybudowanie parkingu pię-
trowego na terenie ogródków 
działkowych za placem Pił-
sudskiego. Zdaniem naszego 
Czytelnika, taka inwestycja 
rozwiązałaby problem braku 
miejsc parkingowych w cen-
trum miasta. ■
Pan Marian narzeka na stan 
ulicy Bema w Sośnicy. W 
niektórych miejscach droga 
jest wyasfaltowana, a w in-
nych, gruntowa. Nasz Czytel-
nik apeluje o wyasfaltowa-
nie ulicy na całej długości.  
Sprawę zgłosiliśmy w Zarzą-
dzie Dróg Miejskich. ■

Zgłoszenia przyjmował 
redaktor dyżurny 

Michał Pac Pomarnacki


